

## PERATURAN PINDAH PERUNTUKAN

Bil	Pindah Peruntukan Di antara		Sokongan			Borang Pindah Peruntukan
			Dibenarkan/ tidak dibenarkan	Sekatan	Kebenaran	
<b>Pegawai Pengawal Berlainan</b>						
1	<u>Business Unit</u> Contohnya: SD01A - Kementerian Kewangan	<u>Business Unit</u> SD05A - Jabatan Perbendaharaan	Tidak dibenarkan			
<b>Pegawai Pengawal Sama</b>						
2	<u>Program 1</u> Contohnya:  Kod: 001/000	<u>Program 2</u>  Kod: 002/000	Dibenarkan	Bagi jumlah pemindahan <b>tidak melebihi atau bersamaan dengan 10% (<math>\leq 10\%</math>) secara terkumpul</b> daripada peruntukan program yang dikurangkan atau yang ditambah.	Menteri masing-masing	<b>WPP2</b>
				Bagi jumlah pemindahan <b>melebihi 10% (<math>&gt; 10\%</math>) secara terkumpul</b> daripada peruntukan program yang dikurangkan atau yang ditambah.	Kementerian Kewangan	<b>WPP1</b>
Bagi pemindahan peruntukan <b>di antara aktiviti-aktiviti di dalam Program yang sama</b> contohnya seperti berikut:						
3	<u>Program 1/ Aktiviti 1</u> Contohnya: Kod: 001/001	<u>Program 1/ Aktiviti 2</u> Kod: 001/002	Tertakluk kepada kriteria bilangan 5 & 6		Menteri masing-masing	<b>WPP3</b>
Bagi pemindahan peruntukan <b>di antara akaun-akaun di dalam Program dan aktiviti yang sama</b> contohnya seperti berikut:						
4	<u>Program 1/ Aktiviti 1/ Akaun 1</u> Contohnya: Kod: 001/001/B00606	<u>Program 1/ Aktiviti 1/ Akaun 2</u> Kod: 001/001/B00405	Tertakluk kepada kriteria bilangan 5 & 6		Menteri masing-masing	<b>WPP4</b>
5	Gaji Kakitangan	Gaji Kakitangan	Dibenarkan		Tertakluk kepada kategori pemindahan di bilangan 2 hingga 4	
		Perbelanjaan Berulang-Ulang	Tidak dibenarkan			
6	Perbelanjaan Berulang-Ulang	Gaji Kakitangan	Tidak dibenarkan			
		Perbelanjaan Berulang-Ulang	Dibenarkan termasuk bagi perkara-perkara berikut: i. Pengurangan akaun Utiliti bagi menambah akaun Utiliti lain; dan ii. Pemindahan antara akaun-akaun di bawah Open Vote dan Gaji Hari.	Tertakluk kepada kategori pemindahan di bilangan 2 hingga 4		
			Tidak dibenarkan seperti berikut: i. Pengurangan akaun Utiliti bagi menambah akaun Perbelanjaan Berulang-Ulang lain; dan ii. Pengurangan/Penambahan akaun-akaun di bawah Open Vote dan Gaji Hari bagi menambah/mengurangkan akaun-akaun Perbelanjaan Berulang-Ulang lain.			

### PERINGATAN:

- Mulai Tahun Kewangan 2017/2018, borang-borang Waran Pindah Peruntukan (WPP1, WPP2, WPP3 dan WPP4) akan dikeluarkan secara *auto-generated* setelah permohonan pindah peruntukan dibuat melalui TAFIS ('PPB Enter Budget Transfer' page).
- Bagi pihak Pegawai Pengawal memastikan bahawa **kebenaran hendaklah diperolehi terlebih dahulu daripada pihak-pihak tertentu** sebelum sebarang pemindahan peruntukan dilaksanakan (*posting*) di dalam TAFIS.
- Salinan borang-borang Waran Pindah Peruntukan (WPP2, WPP3 dan WPP4) yang telah diluluskan oleh Menteri masing-masing hendaklah dihadapkan kepada YM Jurukira Agung, YM Juruaudit Agung dan YM Setiausaha Tetap Kementerian Kewangan [U.P.: Pengarah Belanjawan] dengan **seberapa segeranya jua**.